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§ 10   

Inriktningsbeslut om nybyggnation av idrottshall vid Johan 

Skytteskolan 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

inriktningsförslag om nybyggnation av idrottshall vid Johan 

Skytteskolan till en bedömd hyresgenererande kostnad om 

cirka 36,8 mnkr med en tillkommande hyra första året om 

cirka 2,6 mnkr.  

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsförvaltningen att 

återkomma med förslag till genomförandebeslut.  

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 december 2015, dnr 13-324/7599. 

 
Behovet av idrottslokaler för skolorna i Södra Älvsjö ökar. 

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens 

inriktningsförslag om nybyggnation av idrottshall i anslutning till 

de befintliga idrottshallarna vid Johan Skytteskolan, till en bedömd 

hyresgenererande kostnad om cirka 36,8 mnkr med en 

tillkommande hyra första året om cirka 2,6 mnkr 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

och grundskoleavdelningen i samarbete med SISAB, 

idrottsförvaltningen, samordnande huvudskyddsombud samt 

representanter från skolledningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

inriktningsförslag om nybyggnation av idrottshall vid Johan 

Skytteskolan till en bedömd hyresgenererande kostnad om 

cirka 36,8 mnkr med en tillkommande hyra första året om 

cirka 2,6 mnkr.  

2. Utbildningsnämnden anmäler ärendet till kommunstyrelsens 

ekonomiutskott  

3. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsförvaltningen att 

återkomma med förslag till genomförandebeslut.  

4. Beslutet justeras omedelbart.  

 

 

 

 
Beslutsgång 
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Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 

 
Särskilt uttalande 

Markus Nordström m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (L) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är viktigt att staden, i den mån det är möjligt, samordnar 

skolornas och idrottsföreningarnas behov av idrottslokaler. För 

att få ett effektivt nyttjande av stadens resurser så vill vi se att 

skolornas idrottslokaler används av föreningslivet utanför 

skoltid. Därför är det viktigt att initialt planera för t ex separata 

ingångar till idrottshallar för att underlätta tillgången även när 

skolan är stängd. 

 

Vidare anser vi att det är prioriterat att man lyssnar in 

föreningslivets och idrottsförvaltningens önskemål vad gäller 

anläggningens storlek, innehåll och utformning. En 

anläggningstyp som det idag råder stor brist på i Stockholms 

stad är fullstora idrottshallar med måtten 20x40 meter. 

Utbildningsförvaltningen och SISAB bör därför, om det inte är 

fysiskt omöjligt, sträva efter att bygga fullstora hallar när de 

planerar för nya idrottsytor för skolorna. Vi tycker det är 

olyckligt att man väljer att inte göra det i detta läge, särskilt då 

västra delarna av Söderort har få fullstora idrottshallar i 

förhållande till befolkningsmängd och andra stadsdelar.   

 

Under förra mandatperioden drev Alliansen i idrottsnämnden på 

för att Stockholms stad skulle fokusera på att bygga enklare men 

funktionella idrottshallar i syfte att möta föreningslivets behov 

på bra bredd- och träningsanläggningar snarare än exklusiva 

hallar som enbart efterfrågas av några få. En genomlysning av 

marknaden och möjligheten att bygga koncepthallar visade att 

det är möjligt att bygga fullstora idrottshallar för mellan 7-20 

miljoner kronor. Under föregående mandatperiod realiserades 

också tre stycken sådana hallar som alla understeg 20 

mnkr/styck. Mot bakgrund av detta anser vi att summan 36,8 

mnkr för en skolidrottshall som inte är fullstor är mycket dyrt. 

Vi vill därför att SISAB och utbildningsförvaltningen i dialog 

med fastighetsnämnden och idrottsnämnden ser över hur man 

kan implementera de enklare idrottshallarna även i detta 

sammanhang. 

 
Ersättaryttrande  

Johan Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) hänvisade till det 

särskilda uttalande gemensamt från Moderaterna och 

Liberalerna. 
 


